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Του: Αντώνιου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Ακαρπία  των  ελαιόδεντρων  σε  περιοχές  του  Δήμου  Ξυλοκάστρου  –
Ευρωστίνης της Κορινθίας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Κορινθίας και σύμφωνα με αναρτήσεις σε
ιστοσελίδες  του  Διαδικτύου,  οι  Πρόεδροι  των  Κοινοτήτων  του  Δήμου  Ξυλοκάστρου-
Ευρωστίνης της Κορινθίας αιτούνται στήριξης, εξ’ αιτίας της καθολικής ακαρπίας  των
ελαιόδεντρων  στην  περιοχή,  με  συνέπεια,  η  ελαιοπαραγωγή  εκεί  να  είναι  «σχεδόν
μηδενική». Το πρόβλημα αυτό αποδίδεται, αποκλειστικά, στις υψηλές θερμοκρασίες του
περασμένου  χειμώνα  και  στην  αμελητέα  βροχόπτωση,  φαινόμενα  τα  οποία  είχαν
σημαντικές επιπτώσεις στο τοπικό φυτικό κεφάλαιο και κατ’  επέκταση, στο εισόδημα
των ντόπιων αγροτο-παραγωγών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να εντάξετε τους πληγέντες αγρότες - ελαιοπαραγωγούς των κοινοτήτων
του  Δήμου  Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης  της  Κορινθίας  στους  δικαιούχους  μέτρων
στήριξης,  εξ’ αιτίας της φετινής καθολικής ακαρπίας  των ελαιόδεντρων στην περιοχή,
λόγω  των  υψηλών  θερμοκρασιών  του  περασμένου  χειμώνα  και  της  αμελητέας
βροχόπτωσης, όπως συνέβη και σε άλλες περιοχές, στις οποίες οι αγροτο-παραγωγοί
αντιμετώπισαν το ίδιο πρόβλημα;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

619

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/10/2021


	ΘΕΜΑ: «Ακαρπία των ελαιόδεντρων σε περιοχές του Δήμου Ξυλοκάστρου – Ευρωστίνης της Κορινθίας»



